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رهبری چند سال قبل به عنوان فرمانی که حجت امام زمان (عج) است، به دولت دستور دادند که باید در مبادلات بینالمللی

دلار را از میان بردارد و با پول خود آن کشورها و پول ایران معامله کند اما بانک مرکزی این دستور را اجرا نکرد.

رهبری دستور میدهد اینها توجه نمیکنند؛ 

به گزارش اسپاداناخبر، حجتالاسلام سیداحمد علمالهدی در خطبههای نماز جمعه مشهد با اشاره به فرارسیدن عید مسعود
مبعث پیغمبر اکرم (س) و تبریک این روز فرخنده گفت: تقارن عید بزرگ مبعث با روز ارتش جمهوری اسلامی و اینکه روز

ارتش بین دو عید قرار گرفته را به محضر ارتشیان ایثارگر تبریک و تهنیت عرض میکنم.

وی با اشاره به ارائه گزارش فرمانده نیروی زمینی به مقام معظم رهبری اظهار داشت: خوشبختانه این گزارش برای فرمانده
کل قوا بسیار رضایتبخش بوده و آنچه برای ما در مشهد حائز اهمیت است، فرمانده شرق نیروی زمینی ارتش عملکرد

خوبی داشته و مورد تقدیر قرار گرفته است.

عداوت دنیای استکبار با ما بهخاطر دشمنی با پیغمبر (ص) است

نماینده ولی فقیه در خراسان رضوی ادامه داد: مبعث پیغمبر اکرم (ص) سرآغاز پیغمبری ایشان نیست، بلکه سرآغاز رسالت
پیامبر است. پیامبر (ص) از ابتدا پیامبر بود. ایشان از زمانی که گل و لای آدم را میسرشتند، پیغمبر بودند و بعثت آغاز رسالت

و ماموریت پیغمبر برای نجات بشریت است.

علمالهدی با بیان اینکه پیغمبر اکرم (ص) جریان استکبارستیزی آن زمان را از بین برد و از قدرتهای استکباری آن زمان یعنی
امپراطوری ایران و روم، اثری باقی نماند، تصریح کرد: دنیای استکبار این تاریخ را ضبط کرده و میداند پیغمبر (ص) یعنی

چنین اقتداری در عالم آفرینش و به همین دلیل همه عداوت دنیای استکبار با پیغمبر (ص) است و اگر با ما هم دشمن است،
بهخاطر دشمنی با پیغمبر (ص) است.

در برابر همه مشکلاتی که وجود دارد، راهحل داریم

وی افزود: در ابتدای انقلاب ماهیت این انقلاب را نفهمیدند. فکر کردند یک قدرتی میرود و قدرتی دیگر میآید اما حالا که ۴۰
سال گذشته متوجه شدند ما در حال تجدید حیات هستیم و به همین دلیل، ما ۴۰ سال به دنیا نشان دادیم. پیغمبر (ص) دوباره
زنده شد، پیغمبر (ص) دوباره به دنیا آمد تا ریشه استکبار را براندازی کند. ما این را به همه دنیا نشان دادیم و باید در مقابل

استکبار بیاستیم و در برابر همه توطئهها نیز مقاوم باشیم.

امام جمعه مشهد با بیان اینکه اگر ما هر روز در این کشور با یک مشکل دچار میشویم، بهخاطر عداوت استکبار به پیغمبر
است، خاطرنشان کرد: تا روزی که همه معادلات سیاسی جهان را برهم میزنیم، این عداوت و دشمنی ادامه دارد. البته ما هم
باید راه و روش داشته باشیم. باید سنگربندی کنیم و در همه عرصههای نظامی، اقتصادی و فرهنگی بیاستیم. یک مشکل نباید

ما را از پا دربیاورد. ما در برابر همه مشکلاتی که وجود دارد، راهحل داریم. خداوند راه را بر ما نبسته است.
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عدم دسترسی به منابع عامل نوسانات اخیر ارزی است

علمالهدی با اشاره به اینکه مسئله ارز و دلار در کشور سر و صدای بسیاری داشته است، ابراز داشت: مسئله ارز به جایی
رسید که مردم به جان آمدند. چرا چنین شد؟ این مسئله نوسان دلار همیشه بوده و قبل از تحریمها هم بوده است. منتها قبل از

تحریمها دولت این نوسان را اداره میکرد. ما به منابعمان دسترسی داشتیم و دولت فضا را مدیریت میکرد اما بر اثر
تحریمهایی که بر ما تحمیل کردند، امروز دستمان به منابع ارزیمان نمیرسد.

وی اضافه کرد: امروز آمریکا به این عنوان که عدهای را تحریم کردم و اگر بخواهند به نهادهای تحریمشده ازجمله سپاه پول
بدهند، با آنها برخورد میکنم، مانع شده است. بنابراین گفته منابع ارزی را در اختیارشان قرار نداده و به آنها پول ندهید.

قرار بود تحریمها در جریان مذاکرات برداشته شود که نشد

این عضو مجلس خبرگان رهبری با انتقاد نسبت به مذاکرات هستهای بیان کرد: قرار بود این تحریمها در جریان مذاکرات
برداشته شود که برداشته نشد. دولت اگر بخواهد وضعیت بازار را مدیریت کند، از آنجا که به منابع دلار خود دسترسی ندارد،

باید تقاضا را کاهش کند.

علمالهدی یاددآور شد: در بخشهایی نمیشود، سطح تقاضا را پایین آورد. مثلاً فردی بیمار یا دانشجو است و در خارج از کشور
تحصیل میکند. حتی برای مسافرانی که برای تفریح یا به هر دلیلی، خواستار سفر به خارج هستند، نمیتوان تقاضا را کاهش

داد.

رهبری سالها پیش در برنامه ششم بحران ارزی را پیشبینی کرده بود

وی با بیان اینکه با هیچ جریان، دولت و حزبی مسئله ندارد، عنوان کرد: مقام معظم رهبری چند سال قبل در برنامه ششم
توسعه این مسئله را پیشبینی کردند که به عنوان فرمانی که حجت امام زمان (عج) است، به دولت دستور دادند که باید در

مبادلات بینالمللی دلار را از میان بردارد و با پول خود آن کشورها و پول ایران معامله کند و مجلس هم تصویب کرد. در واقع،
اگر با روسیه معامله میکنیم باید با ریال ایران و روبل روسها معامله کنیم، نه با دلار.

امام جمعه مشهد ادامه داد: به این وسیله عمده معاملههای بزرگ را با پول خودمان و پول آنها انجام دهیم. رهبری این دستور
را صادر کرد و مجلس هم تصویب کرد اما بانک مرکزی این دستور را متاسفانه اجرا نکرد. چند مذاکره با پاکستان کردند که به

پایان هم نرسید.

اگر بهجای لابیگری درمورد برجام لعنتی درباره فرمان رهبری لابی میکردید، دلار ارزش نداشت

علمالهدی با انتقاد شدید مجدد نسبت به مذاکرات هستهای گفت: اینقدر که سر این برجام لعنتی لابیگری کردند، اگر سر این
فرمان رهبری لابیگری کرده بودند، امروز دلار در جامعه ما ارزش نداشت. امروز داخل کشور ما دلار آمریکا مثل خود آمریکا

ذلیل بود و قیمتی نداشت که بعد سرنوشت اقتصادی مردم را رقم بزند.

وی با اشاره به حضور رییس بانک مرکزی در جلسه علنی روز سهشنبه این هفته اظهار داشت: آقای رییس بانک مرکزی به
مجلس میآید و میگوید این مشکل از طریق تلگرام و توطئههای خارجی به وجود آمده است. مگر شما نمیدانستید که از

طریق توطئه خارجی به وجود آمده است. مقام مظعم رهبری بنابر همین پیشبینیها دستور دادند.

مظلومیت رهبر ما بسیار زیاد است

امام جمعه مشهد افزود: مظلومیت رهبر ما بسیار زیاد است. رهبری ما دستور میدهد اینها توجه نمیکنند و وقتی هم که
شکست میخورند و سرشان به سنگ میخورد، میگویند بیایم با آمریکا و اروپا بسازیم. خب چرا بسازیم. رهبر که راه چاره

داده است.

علمالهدی با انتقاد نسبت به عملکرد دولت و بانک مرکزی تصریح کرد: شما که چهار سال قبل هم دولت در اختیارتان بود و
همین آقا رییس بانک مرکزی بود. رهبر همان موقع هم این توطئه را پیشبینی کرد و راه چاره داد اما شما توجه نکردید و

متاسفانه مصیبتش را باید مردم تحمل کنند که ثروتشان در بانکها آب شود. خب چرا؟!

وی بار دیگر مسئولان دولت را خطاب قرار داد و خاطرنشان کرد: چرا خلاف رهبری عمل میکنید و بعد هم گوشه و کنار
سایتهایی مینویسند، موضعگیری رهبری باعث مشکل شده و این بچهجوانانی که وسط انقلاب به دنیا آمدند و همه چیز انقلاب

را هم درک نکردند، این بحث را مطرح میکنند و حالا باید بیاییم با این جوانان بحث کنیم. خب نسخه را رهبری ارائه کردند اما
عمل نشد.

منبع/ ایلنا
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